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II-2/102-1/2014. ikt.sz. 

Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványai Közös Önkormányzat Hivatalában 2014. február 18.-án megtartott 

Szociális és Egészségügyi Bizottság nyílt ülésén. 

 

Jelen vannak: 

 Kiss Károly bizottság elnöke 

 Dékány József bizottság tagja  

 Kanó József bizottság tagja 

 Dr. Demeter Erzsébet bizottság kültagja 

 Takácsné Papp Éva bizottság kültagja 

 

Távol maradt: 

 Séllei Zsigmond bizottság tagja 

 Nyuzó Marietta bizottság tagja 

 

Tanácskozási joggal részt vesz: 

 Balogh Csilla jegyző 

 Szűcs Mariann igazgatási ügyintéző 

 

Meghívottak: 

 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 Kállai Anikó Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora 

 

Jegyzőkönyvvezető: Szűcs Mariann igazgatási ügyintéző  

 

Kiss Károly –  Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Köszönti a bizottság ülésén 

Balogh Csilla jegyzőnőt, Szűcs Mariann igazgatási ügyintézőt, köszönti továbbá a bizottság 

jelenlévő tagjait. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több 

mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 5 fő.  

Távol maradt Séllei Zsigmond bizottsági tag és Nyuzó Marietta bizottsági tag. 

 

Ismerteti az ülés napirendi pontjait: 

 

1. A 2014. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, és a költségvetés 

véleményezése 

Előadó: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 

2. Beszámoló a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről. 

Előadó: Kállai Anikó szakmai koordinátor 

 

3.  Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó benyújtott kérelmek 

elbírálása. 

Előadó: Szűcs Mariann igazgatási ügyintéző 

 

4. Bejelentések. 
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Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirendi pont 

megtárgyalására javaslata?  

Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzott el. Elmondja, 

hogy az ülés 3-4. napirendi pontjai a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülés keretében kerül 

megtárgyalásra.  

Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 

megtárgyalásával?  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

H a t á r o z a t 

346/2014. (II. 18.) Sz.Eü.B.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága a 2014. február 18.-án tartandó ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 

1. A 2014. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, és a költségvetés 

véleményezése 

Előadó: Valánszki Róbert polgármester 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 

2. Beszámoló a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről. 

Előadó: Kállai Anikó szakmai koordinátor 

 

3.  Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó benyújtott kérelmek 

elbírálása. 

Előadó: Szűcs Mariann igazgatási ügyintéző 

 

4. Bejelentések. 
 

1. napirend: A 2014. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, és a költségvetés 

véleményezése 

 

Kiss Károly – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Rátér az első napirendi pont 

megtárgyalására, amely a 2014. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, és a 

költségvetés véleményezése. 

Megadja a szót Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: A 2014. évi költségvetés abba a 

stádiumba érkezett, hogy a február 27-én tartandó Képviselő-testületi ülésen megalkotásra 

kerülhet a költségvetési rendelet. Hosszú folyamat volt, mire elértek idáig. 2013. októberében 

a koncepciót már el kellett készíteni. Az akkori ismereteik szerint elkészítették a költségvetést 

és az akkori koncepció szintű hiány 163.778 e Ft volt. Azután a központi költségvetésről 

szóló törvény 2013. decemberében elfogadásra került, melyben benne voltak az 

önkormányzatok részére meghatározó főbb vonalak, hogy mekkora forrást kapnak.  

A költségvetés első fordulós tárgyalásakor már sokkal bővebb információk birtokában voltak 

úgy a jogszabálykörnyezet terén, mint a helyi bázis adatok ismeretében. A költségvetés 

bevételi oldala 207.279 e Ft-tal volt „rövidebb”, mint a kiadási igények. Ebből a működési 

hiány 26.699 e Ft volt, a fejlesztési hiány pedig 180.580 e Ft.  
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A Képviselő-testület úgy döntött, hogy külön választja a fejlesztést és a működést. A 

fejlesztést még rangsorolja a költségvetés elfogadásáig és a kitűzött célok megvalósítását a 

leendő pénzmaradványból fogja finanszírozni.  

A működési hiány 26.699 e Ft-tal pedig pályázni fog az önkormányzatok működőképessége 

megőrzését szolgáló támogatásra.  

Az ezt követő egyeztetések során látható volt, hogy vannak még tartalékok. A létrejött 

Költségvetési Egyeztetési Munkacsoport folyamatosan végezte a munkáját. Mindig 

előkerültek újabb módosító tételek bevételi és kiadási oldalon egyaránt. A napokban állt össze 

az a költségvetési tervezet, mely a módosításokat már tartalmazza. A működési hiány 

egyenlege 24.025 e Ft-ra módosult. A fejlesztési célokat igen megregulázta a Munkacsoport 

és valóban a  legfontosabb dolgokat hagyta bent céltartalékként. Megvalósítandó cél a 

játszótér és az útépítés van. A játszótérhez nyert az önkormányzat támogatást, az útépítések 

pedig önerőül szolgálnak, mivel nagyon fontos feladat a városban. Így jött össze a céltartalék 

célonként, a beruházás, mely részletezve van az előterjesztésben. A leendő pénzmaradványból 

158.905 e Ft fog beforgatásra kerülni.  

A költségvetés fő összege 1.332.618 e Ft-ra módosult.  

A fejlesztés jelenleg sokkal szerényebb, mint az elmúlt években. Remélik, hogy ősszel 

lesznek pályázati kiírások, melyekre az önerő félre van téve. 

A működésre vonatkozóan az intézményhálózat változatlan.  

2013-ban új feladat volt a IV. számú háziorvosi körzet saját működtetése, mely 2014. április 

1-től megoldódik. Új feladat volt még az étkeztetés, melyet kötelezővé tettek és az 

önkormányzathoz jött még a középiskola is. Önkormányzati tulajdonban étkeztetett 

gyermekekről az önkormányzat gondoskodik, de kapnak hozzá finanszírozást. A többi 

ellátandó feladat hasonló az elmúlt évekhez.  

Ennyiben kívánta kiegészíteni az előterjesztésben leírtakat. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszöni az irodavezetőnek a 

részletes beszámolót. A Képviselő-testület, a Költségvetési Egyeztető Munkacsoport és a 

lakosság véleménye is hozzájárult ahhoz, hogy a költségvetés egyenlege így alakuljon ki.  

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottságot. 

Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az önkormányzat 2014. évi költségvetését 

1.332.618.000,- Ft költségvetési bevétellel, 1.332.618.000,- Ft költségvetési kiadással, kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

H a t á r o z a t 

347/2014. (II. 18.) Sz.Eü.B.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és 

Egészségügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy „az 

Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről” szóló önkormányzati rendeletet a 

mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 

 

(„az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről” szóló önkormányzati rendelet tervezete a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Rátér a második napirendi pont 

megtárgyalására, mely a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről készült 

beszámoló véleményezése. 

Megadja a szót Kállai Anikó szakmai koordinátor részére. 

 

Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: A Strandfürdő és Gyógyászat az előző 

évekhez hasonlóan mindig hasonló formában elkészíti a beszámolóját. Az idei évben annyival 

bővült ez, hogy a szálláshelyeknek is a Strandfürdő adott otthont. Erről az új szolgáltatásról is 

részletesen beszámolt. Továbbá megpróbálta diagrammokkal érzékeltethetővé tenni a 

változásokat.  

Ennyiben kívánt kiegészítést tenni az elkészült beszámolóval kapcsolatban. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszöni a tájékoztatást. A 

költségvetésben 18 millió Ft hiány szerepel. Úgy gondolja, hogy a vízpótlásra talált megoldás 

következtében a kiadás csökkeni fog. Örömmel vette, hogy rengeteg hirdetés megjelent a 

Strandfürdő és Gyógyászat reklámozására vonatkozóan. Tehát megállapítható, hogy a 

marketing tevékenység jól működik.  

 

Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: K&H, OTP és MKB Bank kártyáit is 

egyaránt elfogadják fizetőeszközként. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: A nyitva tartás kedvezően van 

megállapítva, úgy gondolja itt a spórolásra törekedtek az intézménynél. Az ifjúsági szállásnál 

örömteli volt a sok vendég. Mire elérkezik a nyári szezon, minden faházba szükséges lenne 

egy kisebb hűtőt és ventillátort vásárolni. A faházakban elhelyezett vendégek egyedül 

ezeknek a hiányát kifogásolták.  

Másik problémaként a büfé működését említi. Korábban már említették ezzel kapcsolatban, 

hogy pályázat útján újból meg kell hirdetni a büfé üzemeltetését. A jelenlegi büfé 

üzemeltetője ezt a feladatot nem megfelelően látja el, továbbá nagyobb összegű tartozást 

halmozott fel az önkormányzat felé. A mai napon értesült róla, hogy a vállalkozó ezt a 

tartozását kiegyenlítette egy összegben.  

 

Dr. Demeter Erzsébet – Szociális és Egészségügyi bizottság kültagja: Érdeklődik, hogy a 

településen újonnan nyílt meleg ételes kifőzdével nem-e lehetne felvenni a kapcsolatot és a 

Strandfürdőnél felmerülő étkeztetési igényeket velük rendezni.  

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Ez akkor volna jó megoldás, ha a 

Strandfürdő területén lennének és nem kellene a rendelések leadása miatt telefonálgatni, 

valamint a kiszállítással sem kéne bajlódni. 

 

Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: Úgy tudja, hogy a büfé jelenlegi 

üzemeltetőjével a bérleti szerződést még nem lehet felbontani, mivel határozott időre 5 évre 

van megkötve. A szerződést csak úgy lehet felbontani, ha a fennálló tartozását nem egyenlíti 

ki.  

 

Dr. Demeter Erzsébet – Szociális és Egészségügyi bizottság kültagja: A vendégek 

panaszait írásban kell rögzíteni. 
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Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: A panaszokat folyamatosan jelezték a 

vállalkozó részére és a tavalyi beszámolójukba is beleírták, hogy az étkeztetési szolgáltatással 

a vendégek nem elégedettek és valamilyen megoldást találni kell rá.  

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Az önkormányzatnak kell 

kezdeményeznie, hogy a vállalkozó a feladatát nem látja el, sok a vendégek részéről a panasz.  

 

Takácsné Papp Éva – Szociális és Egészségügyi bizottság kültagja: Egy színvonalasabb 

büfé szükséges, mivel a jelenlegi állapot a Strandfürdő forgalmát is visszaveszi. Amennyiben 

pályázat lesz kiírva a büfé üzemeltetésére vonatkozóan, akkor feltétlenül biztosítani kellene a 

meleg ételes étkeztetést. 

 

Dékány József - Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Úgy gondolja, hogy senkinek 

nem szerencsés, ha a vállalkozó egy összegben fizetgeti ki a felgyülemlett hátralékait. A 

legrosszabb dolog viszont az, hogy a Strandfürdő vendégei folyamatosan panaszkodnak a 

szolgáltatás minőségére. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: A stranddal kapcsolatban 

egyedüli panaszként a büfé nem megfelelő szolgáltatása volt, minden mással meg voltak 

elégedve a vendégek. 

 

Dékány József - Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Olyan személy kellene a büfé 

üzemeltetésére, aki a helyi igényeket feltudja mérni és azokat megfelelően el is tudja látni. 

Valamint úgy gondolja, hogy a büfé nyitva tartását a strandszezon idejére kellene 

lekorlátozni. Nem látja gazdaságosnak, ha a téli szezonban is üzemel a büfé, ilyenkor nincs rá 

kereslet. 

Érdeklődik, hogy a minden évben megrendezésre kerülő Postás-napról lehet-e már tudni 

valamit? 

 

Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: A tavalyi évben is hasonló volt a 

látogatottsága a rendezvénynek, mint az előző években. Viszont úgy tudja, hogy a 2014-es 

évben már nem Dévaványán rendezik meg a Postás-napot. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Érdeklődik, hogy az idei évben 

miért nem a településen kerül megrendezésre az esemény? 

 

Dékány József - Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Úgy tudja, hogy a helyi posta 

nem vállalta fel ezt az idei évben, pedig a résztvevők szeretnék továbbra is itt megrendezi a 

Postás-napot. Javasolja, hogy az önkormányzat részéről egy hivatalos megkeresés útján 

lehetne változtatni ezen a helyzeten. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Érdeklődik, hogy az úszóbérletek 

felhasználása milyen módon lehetséges? 

  

Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: A hét alkalmas bérletet pecsételés 

módszerével oldják meg, a havi bérlet viszont keretes. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: A havi bérletre vonatkozó 

felhasználást nem tartja jó megoldásnak, mert előfordulhat, hogy rossz idő lesz vagy a bérlet 
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tulajdonosa megbetegszik és ilyenkor nem tudja kihasználni a bérletét. Javasolja, hogy a havi 

bérlet is alkalmakra szóljon és pecsételős módszert alkalmazzanak itt is.  

 

Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: Véleménye, hogy meg lehet így oldani 

a havi bérleteket is.  

 

Dékány József - Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Úgy gondolja, hogy ez a 

probléma inkább a helyi lakosokat érinti, akik havi bérletet vásárolnak. 

 

Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: A dévaványai lakosokra vonatkozóan 

kell bevezetni ezt az új bérleti rendszert. 

 

Dr. Demeter Erzsébet – Szociális és Egészségügyi bizottság kültagja: Mint orvos, nagyon 

fontosnak tartja, hogy a gyerekek megtanuljanak úszni. Örömmel vette amikor ez a program 

elkezdődött. Probléma szerinte, hogy iskolaidőszakban, azaz május 1.- május 31-ig a 

tanmedence üzemel. Előfordulhat, hogy májusban még hűvösebb lesz. Nem-e lehetne betenni 

még a szeptemberi hónapot is, azok számára akiknél elmaradt az úszásoktatás. Így lenne 

választási lehetőség és nem maradna ki egyetlen osztály sem.  

 

Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: Megérti a problémát, viszont az 

iskolának már a tavalyi évben sem volt erre kerete.  

 

Dr. Demeter Erzsébet – Szociális és Egészségügyi bizottság kültagja: Ezt nagy 

problémának tartja. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Javasolja, hogy vegyék fel a 

kapcsolatot a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal erre vonatkozóan.  

 

Dr. Demeter Erzsébet – Szociális és Egészségügyi bizottság kültagja: A Strandfürdőn lévő 

higiéniával meg van elégedve, viszont problémának tartja, hogy a kisgyermekek részére 

kialakított medencébe a felnőttek is beleülnek. Ezen szigorítani kellene, hogy ne alakulhasson 

ki fertőzés veszély.  

 

Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora: Ha ilyet tapasztalnak, akkor 

felszólítják az illetőt, hogy hagyja el a medencét, viszont a legtöbb alkalommal a felszólítás 

ellenére sem változtatnak a magatartásukon.  

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Javasolja még, hogy a téli 

szezonban biztosítsanak kedvezményt a családok részére, hogy nagyobb legyen a forgalom. 

 

Dékány József - Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Úgy vette észre, hogy a téli 

időszakban akkor látogatnak ki az emberek a strandra ha kicsit hidegebb van, a jelenlegi 

enyhe időszakban nem igazán mennek ki a strandra. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megkérdezi van-e még valakinek 

észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottságot. 

Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi 

működéséről szóló beszámolót kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 
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Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

H a t á r o z a t 

348/2014. (II. 18.) Sz.Eü.B.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és 

Egészségügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a Strandfürdő és Gyógyászat 

intézményi működéséről szóló beszámolót az alábbi kiegészítésekkel: 

- a büfé színvonalasabb üzemeltetésére vonatkozó probléma megoldása 

- az iskolás gyermekek részére az úszásoktatás ingyenes biztosítása 

- a Postás-rendezvény Dévaványán történő megrendezésének segítése 

- a havi bérlet alkalmakra szóló letöltése 

- az iskola által úszásoktatáson résztvevő gyermekek részére bérletet 

biztosítson az önkormányzat 

- a téli szezonban minden hétvégén 50 %-os családi kedvezmény 

bevezetése 

 

Felelős: - 

Határidő: - 

 

(A Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működésének beszámolója a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megkérdezi van-e valakinek 

bejelentése a zárt ülés napirendi pontjainak megtárgyalása előtt? 

Megállapítja, hogy bejelentés nem hangzott el. 

Megállapítja, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak ülését zárt ülés keretében kell 

folytatnia önkormányzati hatósági ügyek tárgyalása érdekében. 

A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 

szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  

A zárt ülés anyaga a II-2/103-3/2014. iktató számú külön jegyzőkönyvben található. 

Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 16
30

 órakor bezárja. 

 

A jegyzőkönyv kelt, mint az első oldalon. 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

_________________________ _______________________ 

 Kiss Károly Dékány József 

bizottság elnöke bizottság tagja 

                                                                                                     

 

                                                                            

 _______________________ 

 Szűcs Mariann 

            jegyzőkönyvvezető 
 


